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STICHTING PLATFORM ISRAEL 
Samenwerkingsverband van organisaties van Nederlanders in Israel 

 
VERSLAG VERGADERING 10.10.2000 in het IOH kantoor te Tel-Aviv. 

 
  X  Ter goedkeuring Goedgekeurd in vergadering dd. …/…/… 

 
Aanwezig:  Ajalah:     Baruch Hod 

Beth Juliana:   Barend Elburg 
Beth Joles:   Judith Milul  
Honi :     Yossi Dotan  
Instituut oorlogstegoeden:  Awraham Roet  
IOH    Baruch Bar Tel 
Jad Davids:   Bob Engelsman 

Afwezig : Ajalah:     Philip Staal 
 Beth Joles:   Jacques Richter 
 Beth Juliana:   Benno Bonnewit  

Elah:    Gila Kidar, Gidi Peiper   
Instituut geschiedenis:  Joel Fishman, Chaia Brasz  
Wezen WOII :    Shimon de Winter 

 
Voorzitter vergadering : Avraham Roet 
Notulist:   Chris Bonfeel 
 
• Bij aanvang heeft de vergadering rapportage gevraagd en gekregen van Judith Millul over de gezond-

heidstoestand van Jacques Richter. Met blijdschap is vernomen dat Jacques inmiddels thuis is. De verga-
dering wenst hem beterschap toe en hoopt dat Jacques zich alle emails niet al te zeer ter harte neemt. 
 

• Avraham nodigt de Platform leden met hun echtgenotes uit voor een ontvangst van mw. Van Nieuwenho-
ven, voorzitter 2e Kamer, en Ronnie Naftaniel op 28.10 om 20.00 uur, in de Roet residence. 

 
1) Verhoudingen in en werkwijze van het ZBO i.o. 

Awraham is ontevreden over de werkwijze en de snelheid waarmee in de ZBO besluiten worden ge-
nomen. Awraham heeft het tot nu toe als zijn plicht gezien om duidelijk stelling te nemen, iedereen te 
Emailen etc. als zaken, besluiten etc. volgens hem niet in de juiste richting gingen. Dit wordt door ande-
ren niet altijd zo begrepen en geeft dan aanleiding tot wrijvingen. Uitvoerig is daarom gesproken over de 
recente correspondentie tussen Micha Gelber en Avraham. (Gelber, gepensioneerd zakenman, heeft zit-
ting in het AVR en is waarnemer namens dit Adviescollege bij de CJO vergaderingen. Men is van me-
ning dat de bestuurlijke constructie van het AVR rammelt. Er zijn leden hebben met weinig bestuurser-
varing en de snelheid van besluiten nemen laat te wensen over). 
M.b.t. de mate waarin wij ons, als Platform Israel, wel of niet met de algehele gang van zaken in Neder-
land moeten bezig houden, brengen Barend, Baruch en Judith een standpunt naar voren dat door allen 
gedeeld wordt: Ons wel met de grote lijnen bezighouden, niet met alle details die voor Nederland van be-
lang zijn, maar uiteraard wel met detailpunten die voor Israel van belang zijn. Ook moeten we toch 
enigszins rekening houden met de andere mentaliteit, opvattingen en werksnelheid in Nederland. 
Awraham is het hiermee eens en zal er verder rekening mee houden. 

2) Yossi wijst op een aantal problemen die het halen van de streefdatum voor uitkeringen in gevaar brengt: 
a) het fungeren van de interim manager Hans Dona blijkt ons te weinig 
b) het bestuur van de ZBO i.o. zou duidelijke besluiten moeten nemen/bekrachtigen 
c) betalingen aan personen in landen buiten Nederland en Israel wil men in Nederland behandelen 
d) Yossi krijgt uit Nederland geen reactie op zijn opmerkingen over de statuten van de ZBO i.o. 
e) De statuten en de voorlichting hierop zijn opgesteld door de Landsadvocaat. De voorlaatste versie 

van de statuten is voorgehangen in de 2e Kamer. Yossi en het Ministerie van Financien hebben hier-
na toch nog enkele opmerkingen geplaatst. Daarover komen weer besprekingen. 

Archief Philip Staal
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3) Yossi ziet op dit moment geen reden om niet al de formulieren te laten drukken. 
Opnieuw wordt gezegd dat Yossi het mandaat heeft gekregen m.b.t. de statuten en wij als bestuur pas te-
vreden kunnen zijn als Yossi meedeelt dat er geen principiele punten meer open zijn gebleven. 

4) Bob vraagt naar de hierarchie CJO/Platform Israel en de ZBO. 
Het bestuur van de ZBO, dat 7 leden zal tellen, zal worden benoemd met goedkeuring van de Minister 
van Financien. Het CJO benoemt 2 leden, Platform Israel benoemt 1 lid, waarna deze leden tezamen en 
in concensus de overige 4 leden zullen benoemen. Platform Israel krijgt 2 van de 7 bestuursplaatsen en 
Awraham en Philip zijn hiervoor onze candidaten. 
Barend benadrukt dat Platform een onlosmakelijk deel van het bestuursorgaan zal uitmaken en dus mede 
toezicht zal houden op de hele afwerking van de uitbetalingen. Baruch Bar-Tel vindt het psycholochische 
aspect veel belangrijker dan het bestuurlijke en wil bestuurlijk met CJO en AVR in het reine blijven. 

5) Aanvragen en uitbetalen van individuele uitkeringen. 
Wij wensen geen kille afhandeling van de individuele betalingen maar willen zorgen dat de mensen met 
veel begrip te woord staan, doorverwijzen naar hulpverleners waar dit odig is etc. In Nederland is hier-
voor juist bij JMW geen medewerking. JMW wil aan de emotionele opvang van aanvragers niet recht-
streeks meedoen uit angst voor latere klachten. 

6) Avraham oppert het plan om in Nederland een seminar te houden met CJO, Platform, AVR en ZBO i.o. 
Gedurende een hele dag zouden alle zaken zoals reglementen, publicaties, uitvoering, e.d. besproken 
moeten worden met de uitvoerders, zodat hiaten, vertragingen etc. opgespoord en behandeld kunnen 
worden. Hij vraagt zoveel mogelijk PF-leden hiervoor naar Nederland te reizen. De oorspronkelijke da-
tum, 17.10 (Chol Hamoed) wordt niet geschikt bevonden.  Avraham zal proberen de datum een week 
verzet te krijgen. 

7) Kwestie half/kwart Joden. 
Duveen en Neter is een gesprek beloofd met de Minister. Ook Rob Wurms zal met ze spreken. Vandaag 
is per Email meegedeeld dat ze in hoger beroep gaan. Avraham is van mening dat de criteria destijds zijn 
aangenomen en dat we hier niet op moeten terugkomen. Toch moeten we rekening houden met Duveen 
en Neter. Baruch Bar-Tel oppert de mogelijkheid om gevallen die onrecht wordt aangedaan uit de pot 
Collectieve Doelen te betalen (n.a.v. een door Yossi geschetste situatie ). Anderen wijzen er op dat daar-
voor de hardheidsclausule bedoeld is. Judith voelt grote verantwoordelijkheid. Zij waarschuwt niet dis-
cussie-moe te zijn totdat wij 100% zeker zijn. 

8) Yossi is niet happy. Hij stelt dat als de beperking tot 1 unit uit de criteria geschrapt zou worden, 90% van 
de gelden naar de voljoden zal gaan. Hij meent dat wij de morele plicht hebben om opnieuw de criteria te 
bekijken als dit nog enigszins mogelijk is. E.e.a. is duidelijk geworden door het NIDI onderzoek 
Yossi zal in deze een workpaper opstellen. Voor dit idee zal gelobbyed moeten worden bij CJO en AVR. 
Besluit:Jossi’s voorstel om af te stappen van de beperking tot 1 unit zal worden onderzocht.  

9) Verdeling in Israel. 
a) Een kantoorruimte in Dizengoff Centre is gehuurd voor $5,000 + BTW p/mnd voor 3 jaar met optie 

voor nog 2 jaar. Er is vrijwel geen verbouwing nodig, PF zal op 1.11 kunnen intrekken. 
Als de IOH mee verhuist zal Jetty Rosner het bureau leiden en de reeds werkzame secretaressen 
zullen de werkzaamheden uitvoeren Zij zijn reeds bekend met het werk en de mensen uit de 
doelgroep, terwijl voorkomen wordt dat allerlei nieuwe krachten zullen moeten worden 
aangetrokken. 

b) Barend en Avraham hebben een drietal kandidaten voor de functie van projectmanager geïnterviewd. 
2 candidaten hebben eerste salariseisen die niet in het budget passen. Een derde kandidaat, Ronny 
Polak, wordt serieus overwogen. 

c) Yossi waarschuwt vooral niets te beloven over verdeling in de 2e ronde. Van de gelden van de 
banken en effecten moet veel gereserveerd worden voor toekomstige individuele claims die wel eens 
heel hoog zouden kunnen oplopen. 
Tevens meldt hij dat KPMG de datum van aanvraag uitkering, zonder overleg met de opdrachtge-
vers, vertaalt in 1 november. ZBO moet ze daarop wijzen en aanpassing aan het CJO+Platform be-
sluit eisen. 

d) Platform wil in eerste instantie d.m.v. direct mail (adressenbestand IOH, Elah, Ajalah en Meldpunt 
Israel) rechthebbenden oproepen zich te melden en pas na deze eerste drukte gaan adverteren. 

e) In Nederland is besloten dat met zal aanvragen d.m.v. een in te vullen kaart. Na ontvangst van de 
kaart (of tel. of e-mail aanvraag) zal het kanoor een aanvraagpakket sturen bestaande uit een aan-
vraagformulier met toelichting.  
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f) In Israel willen wij de pakketten vanuit het Platform Steunpunt versturen en de aanvraagformulieren 
daar terugontvangen en van daaruit collectief per Fedex naar Nederland sturen. KPMG ziet dit (nog) 
anders. 

g) Avraham wijst erop dat deze grote stroom aanvragers voor de Nederlandse organisaties, m.n. de 
IOH, een eenmalige gelegenheid zal zijn hun ledental te vergroten. 
De discussie hierover, incl. Het wel of niet het recht hebben dit adressenmateriaal te gebruiken,  
wordt verschoven naar een volgende vergadering. 

h) Bob is bereid b.v 1 dag per week aan dit steunpunt mee te werken en roept zijn medebestuurders op 
hetzelfde te doen. 
 

Datum volgende vergadering  is niet vastgesteld. 
 

Besluiten     stemming actie 
1. In ZBO etc. zullen wij ons beperken tot de al-

gemene lijnen en allen op details ingaan als 
deze voor Israel van belang zijn. 

Allen Vanaf nu 

2 Jossi’s voorstel om af te stappen van de beper-
king tot 1 unit zal worden onderzocht 

  

 


